
 

 
*15.B004100* 
memo aan de raad 
MEMO van het college aan de Algemene raadscommissie 
Memo aan de raad 
Datum : 8 maart 2016 
Zaaknummer :  
Documentnummer :  
Aan : Algemene raadscommissie  
Van : College 
Onderwerp : voortgang project Mooi Bergen 2.0 
Portefeuillehouder(s) : mw. O. Rasch 
Inlichtingen bij : E. van Hout 
memo aan de raad vortgang project Mooi Bergen 2.0Memo aan de raad 
 
Aanleiding 
 
 De memo wordt opgesteld als gevolg van een door de Gemeenteraad op 29 januari 2015 

aangenomen motie om op regelmatige basis geïnformeerd te worden over de voortgang 
in het project 

 Als onderdeel van de actieve informatieplicht 
 
 
Uitwerking openbare ruimte conform het shared space principe 
In uw vergadering van 1 oktober 2015 heeft u de motie van CDA/D66 aangenomen over 
burgerparticipatie bij het proces tot uitwerking van de openbare ruimte in dit project. In dit 
verband zijn de volgende personen en organisaties uitgenodigd om te participeren in dit 
proces: 
 

- De klankbordgroep Mooi Bergen; 
- Vereniging van Eigenaren van direct aangrenzende appartementencomplexen; 
- De besturen van alle wijkverenigingen in de kern Bergen; 
- Een ieder die zich eerder heeft aangemeld n.a.v. publicaties/oproepen in de krant; 
- Raadsleden Wals (D66) en Grooteman (CDA) hebben 40 mensen geloot uit een 

bestand met 150 adressen uit de kern Bergen die random door de computer zijn 
geselecteerd. Deze 40 mensen hebben een persoonlijke brief van wethouder Rasch 
met uitnodiging ontvangen. 

 
Inmiddels zijn er drie werksessies geweest. Er is sprake van twee hoofdmodellen die 
uitgewerkt worden. De verwachting was dat begin maart 2016 de vierde en laatste sessie 
van de ‘meeteken- en meedenk groep’ zou worden georganiseerd maar dat is niet haalbaar. 
De discussie over het shared space principe neemt meer tijd in beslag dan oorspronkelijk 
ingeschat omdat de voor- en nadelen hiervan consequenties hebben voor de inrichting van 
het gebied. Dat betekent dat de 4e avond in april/mei verwacht wordt. Dit is op zich geen 
probleem aangezien er geen sprake is van dwingende termijnen of iets dergelijks. 
Verkeersveiligheid is een cruciaal aspect dus dat moet goed vanuit allerlei invalshoeken 
bekeken en beschouwd worden.  
 
Het gegeven dat deze discussie meer tijd in beslag neemt heeft ons college meteen benut 
om ook de kunstcommissie te betrekken bij het vraagstuk van de inrichting van de openbare 
ruimte. De resultaten hiervan worden op een later moment met u gedeeld. Ook denkt ons 
college nog na over het betrekken van de jeugd uit Bergen bij de uitwerking van de openbare 
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ruimte. Dit doen we omdat onze jeugd wellicht nog onvoorziene en bruikbare ideeën weet in 
te brengen 
 
Klankbordgroep Mooi Bergen 2.0 
Op 11 februari 2016 heeft een vergadering van de klankbordgroep Mooi Bergen 2.0 
plaatsgevonden. De volgende onderwerpen stonden op de agenda: 

- Het parkeer- en verkeersonderzoek in het centrum van Bergen; 
- De voor- en nadelen van de laad- en losroute via de Karel de Grotelaan;  
- Het keren van de bus op het Plein of langs de Dreef, meer in oostelijke richting  

 
Het verslag van de vergadering, alsmede de bijlagen zijn via deze link in te zien:  
Presentatie resultaten verkeersonderzoek  
Plattegrond bij keren bus langs Dreef 
Verslag Klankbordgroep 11 februari 2016  
 
Plandeel Harmonie 
Voor het onderzoeken van de haalbaarheid van plandeel Harmonie (de zuidzijde van het 
Plein naast het complex De Rustende Jager) is een intentieovereenkomst opgesteld met 
Schrama B.V. Aangezien de gemeente Bergen in dit plandeel eigendom bezit, is het 
wenselijk vooraf duidelijke afspraken te maken over het haalbaarheidsonderzoek. Dat is 
gebeurd in de vorm van een intentieovereenkomst. De intentieovereenkomst ligt voor uw 
raad ter inzage tot en met 24 maart 2016 bij de griffier en wordt toegelicht door wethouder 
Rasch tijdens een besloten gedeelte van de raadsinformatieavond op 17 maart 2016. Indien 
een raadslid in openbaarheid vragen wil stellen over de intentieovereenkomst, kan dat 
tijdens de ARC op 24 maart. Indien er vanuit uw raad geen opmerkingen zijn op de tekst, is 
het de bedoeling dat de intentieovereenkomst in de week van 28 maart 2016 wordt 
ondertekend.   
 
Plandeel Dorpsplein 
De intentieovereenkomst met Bot Bouw Initiatief is op 4 februari jl. ondertekend. De 
gesprekken over dit plandeel zijn momenteel gaande. Indien er meer informatie is over de 
juridische en economische uitvoerbaarheid van dit plandeel wordt u geïnformeerd. 
 
Binnenhof 
Bij de vaststelling van de structuurvisie is bepaald dat het Binnenhof wordt betrokken bij de 
parkeeropgave voor Mooi Bergen 2.0. 
 
Ahold Vastgoed B.V. heeft plannen om de Albert Heijn Winkel aan de Breelaan met circa 
450 m2  uit te breiden. Gemeente Bergen en Ahold Vastgoed B.V. hebben besloten om 
gezamenlijk opdracht te verlenen voor een onderzoek naar de optimalisatie van de 
parkeermogelijkheden op het Binnenhof. Ons college is voornemens de direct 
belanghebbenden (ondernemers en bewoners) uit te nodigen voor een informatieavond 
waarbij de doelstelling en de kaders van dit onderzoek worden toegelicht. Het idee is dat 
vanuit elke aanliggende straat een vertegenwoordiger aanschuift bij het ontwerpproces.  
 
Bij de griffier ter inzage tot en met 24 maart 2016: 

- Intentieovereenkomst plandeel Harmonie met Schrama BV. 
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https://www.raadbergen-nh.nl/Vergaderingen/Algemene-Raadscommissie/2016/24-maart/19:30/Ingekomen-stukken/presentatie-resultaten-verkeersonderzoek-Bergen.pdf
https://www.raadbergen-nh.nl/Vergaderingen/Algemene-Raadscommissie/2016/24-maart/19:30/Ingekomen-stukken/Plattegrond-bij-keren-bus-langs-Dreef.pdf
https://www.raadbergen-nh.nl/Vergaderingen/Algemene-Raadscommissie/2016/24-maart/19:30/Ingekomen-stukken/2016-02-11-verslag-vergadering-klankbordgroep.pdf
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